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Ημερομηνία: 15/3/2023 

Θέμα: «Ενημέρωση για τη συνάντηση ΔΣ με το Γενικό Γραμματέα ΕΕΚΔΒΜ&Ν» 

 

Αγαπητοί Συνάδελφοι, 

Την Δευτέρα 13 Μαρτίου 2023 πραγματοποιήθηκε η συνάντηση των μελών του ΔΣ της 
ΠΑΝΕΔΔΙΕΚ με το Γενικό Γραμματέα ΕΕΚΔΒΜ&Ν κ. Γ. Βούτσινο παρουσία του Διευθυντή ΕΕΚ 
κ. Δ. Σουλιώτη, της προϊσταμένης του τμήματος Γ’ Προσωπικού και Υποστήριξης ΕΚ κας Ε. 
Αδάμ και του προϊσταμένου του τμήματος Α’ Οργάνωσης και ΕΕΚ κου Β. Καραβίτη. Στη 
συνάντηση συμμετείχαν επίσης η Δ/ΝΣ του ΕΟΠΠΕΠ κα Ι. Λυτρίβη, ο Πρόεδρος ΔΣ ΙΝΕΔΙΒΙΜ 
κος Κ. Δέρβος, η Προϊσταμένη Τμήματος Διαχείρισης Έργων Προγραμμάτων Νεολαίας 
ΙΝΕΔΙΒΙΜ κα Ε. Τσολακίδου και η προϊσταμένη Τμήματος Διαχείρισης Ειδικών Δράσεων 
ΙΝΕΔΙΒΙΜ κα Α. Μπακρατσά. Επί των θεμάτων που είχαν αποσταλεί στο σχετικό αίτημα για 
τη συνάντηση – έγγραφο και συζητήθηκαν σας ενημερώνουμε:  

1. Οικονομικά θέματα: 
Πάγιος εξοπλισμός: Σύντομα θα ενεργοποιηθεί η διαδικασία μέσω της πλατφόρμας του 
ΙΝΕΔΙΒΙΜ για την προμήθεια πάγιου εξοπλισμού. 
Η υποβολή οικονομικών αιτημάτων εκτός παγίας θα γίνεται με την προβλεπόμενη 
διαδικασία για την οποία θα λάβουμε σχετικές οδηγίες από το ΙΝΕΔΙΒΙΜ.  

2. Στελέχωση ΙΕΚ: 
Ο ΓΓ μας είπε πως η στελέχωση των ΙΕΚ θα γίνεται σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία 
με αποσπάσεις εκπαιδευτικών και με μετατάξεις. Είμαστε στην τελική ευθεία για τη 
δημιουργία οργανικών θέσεων στα ΔΙΕΚ μέσω της κινητικότητας για μόνιμο διοικητικό 
προσωπικό, ενώ τα ΓΕΑΣ θα στελεχωθούν από το επόμενο εξάμηνο.Η προκήρυξη των 
υποδιευθυντών για τα ΔΙΕΚ που δεν έχουν ή που έχουν μόνο έναν θα γίνει φέτος. 

3. Πρακτική Άσκηση 
Ζητήσαμε την παράταση της επιδοτούμενης πρακτικής έτσι ώστε να επιδοτηθούν όσοι 
έκαναν ένα μέρος αυτής και ο ΓΓ ζήτησε να βρεθεί λύση με τη διαχειριστική ΕΣΠΑ διότι 
όπως είπε ούτως ή άλλως το έργο θα συνεχιστεί ώστε να είναι μεταφερόμενη η 
επιδοτούμενη πρακτική γι’ αυτή την κατηγορία των ωφελούμενων και να μην υπάρχει 
κενό. Επίσης ο ΓΓ ζήτησε να επιταχυνθεί η διαδικασία για την πληρωμή των ωφελούμενων. 

4. Οδηγοί Κατάρτισης: 
Έχουν ήδη ολοκληρωθεί από τους κοινωνικούς εταίρους οι 43 νέοι οδηγοί σπουδών και ο 
ΓΓ ζήτησε από την κα Λυτρίβη να μην πιστοποιήσει τους 42 εκτός από την ειδικότητα 
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Συνοδός Βουνού που έχει πιστοποιηθεί και θα λειτουργήσει όπως μας είπε από το επόμενο 
εξάμηνο. Για τους υπόλοιπους 42 οδηγούς ζήτησε από τον κο Σουλιώτη να συσταθεί 
επιτροπή από Διευθυντές των ΙΕΚ για να εξετάσει λάθη που εντοπίστηκαν στο αντικείμενο 
σπουδών, στη γραφή και στο προσοντολόγιο. 

5. Συνεργασία ΙΝΕΔΙΒΙΜ : 
Ένα βασικό θέμα που συζητήθηκε ήταν η συνεργασία με το ΙΝΕΔΙΒΜ για το οποίο 
ζητήσαμε να ενημερωνόμαστε εγκαίρως έτσι ώστε να προλαμβάνουμε ζητήματα και 
προβλήματα που δημιουργούνται από καθυστερημένα αιτήματα του ΙΝΕΔΙΒΙΜ. Να 
υπάρξει δηλαδή ένας δίαυλος επικοινωνίας για ορισμένα βασικά θέματα έτσι ώστε να 
προγραμματίζονται εγκαίρως και τα χρονοδιαγράμματα γιατί κάθε καθυστερημένη 
απαίτηση από το ΙΝΕΔΙΒΙΜ επιφέρει κρίση και σύγχυση. Ο κος Δέρβος μάλιστα είπε να 
επαναλαμβάνεται αυτή η συζήτηση σε τακτά χρονικά διαστήματα πχ κάθε 2-3 μήνες. 

6. Συνεργασία με Ε.Κ. – ΕΠΑΛ – ΓΕΛ – Σ.Ε. : 
Ζητήσαμε να βρεθεί λύση για τις συνεργασίες με τα Ε.Κ. και τα σχολικά συγκροτήματα 
συστέγασης διότι υπάρχουν πολλά προβλήματα σε ΙΕΚ που δεν τηρούνται τα 
προβλεπόμενα με βάση τα ισχύοντα παραχωρητήρια συστέγασης. Επίσης όσον αφορά την 
ασάφεια που προέκυψε με τα Ε.Κ. και τους εκπαιδευτές που διδάσκουν σε αυτά ο ΓΓ είπε 
πως θα αλλάξει στην επικείμενη τροποποίηση του Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ. 

7. Τροποποίηση Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ: 
Επειδή επίκειται τροποποίηση του Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ ο ΓΓ μας ζήτησε τυχόν 
προτάσεις μας σχετικά με την τροποποίηση του Κανονισμού να τις καταθέσουμε μέχρι την 
επομένη της συνάντησης πράγμα το οποίο κάναμε. 

8. Μητρώο Εκπαιδευτών – Αναθέσεις Μαθήματων: 
Αιτηθήκαμε την εκ νέου διοικητική επαλήθευση όλων των αιτήσεων των εκπαιδευτών έτσι 
ώστε να διορθωθούν λάθη και αστοχίες. Ο Γ.Γ. ζήτησε από τον Πρόεδρο του ΙΝΕΔΙΒΙΜ να 
γίνει ο έλεγχος για να μην υπάρχουν λάθη τα οποία δημιουργούν προβλήματα στις 
αναθέσεις. Η κα Τσολακίδου είπε πως μετά το άνοιγμα του μητρώου το Μάρτη για την 
εισαγωγή νέων μελών θα κλείσει για ένα – δύο μήνες έτσι ώστε να ολοκληρωθεί η 
διαδικασία επανελέγχου των αιτήσεων και των υπολοίπων 30.000 που εκκρεμούν. Το 
Μητρώο μας είπε η κα Αδάμ θα συνδεθεί με κωδικούς TAXIS για τους εκπαιδευτές και 
επίκεινται αλλαγές στις αντιμισθίες. 

9. Ομοιογένεια των Κανονισμών Λειτουργίας ΙΕΚ όλων των Υπουργείων και των 
Ιδιωτικών:  
Συζητήθηκαν τα προβλήματα σε απουσίες μετεγγραφές κλπ. Ο ΓΓ δεν ήταν θετικός ως προς 
την αύξηση του ορίου των απουσιών. 

10. Εξετάσεις Πιστοποίησης αποφοίτων ΙΕΚ: 
Η κα Λυτρίβη είπε πως οι εξετάσεις θα διεξαχθούν δύο ΣΚ τον Απρίλιο και δύο τον Μάϊο, 
επίκεινται πληρωμές προηγούμενων περιόδων και εξετάζεται και η αύξηση αμοιβής των 
εκπαιδευτών και μελών επιτροπών σε αυτές.  

11. Πρόταση για την Τροποποίηση του Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ:  
Επισυνάπτονται οι προτάσεις μας για την Τροποποίηση του Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ. 
 

Από την Επιτροπή Δημοσίων Σχέσεων 


